
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 18/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 22. 11. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, I. Falnoga, M. Gams, M. Koželj, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, 
R. Gruden, T. Gosar, G. Kramberger, T. Martun, G. Tavčar. 
  
Na sejo je bil vabljen tudi B. Žefran, ki pa je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 17/17, seje z dne 8. 11. 2017 
  
Dopolnili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 17/17 prejšnje seje. Člani, ki se seje 
niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je poročal, da je potekala 15. 11. 2017 seja pogajalske skupine za spremembo KPRD in 
odpravo preostalih anomalij. 
  
b)        Predlog novega zakon o raziskovalno-razvojni dejavnosti deli strokovno in zainteresirano javnost. 
Nekateri menijo, da je potrebno pripravljeni predlog zakona popolnoma zavreči in pripraviti novega, člani 
sindikata SVIZ pa menimo, da je zakon potreben in naj se osnutek zakona spremeni in dopolni do te mere, 
da bo sprejemljiv. Potrebno je uskladiti točke, ki so v neskladju z ostalimi zakoni, definirati ključne pojme 
financiranja (tudi mi smo v osnovi proti institucionalnem financiranju), spoštovati nadrejeno 
delovnopravno zakonodajo in podobno. 
17. 11. 2017 je potekala seja SK VŠZ na OO SVIZ Ljubljane in okolice, na kateri smo se dogovorili, da bomo 
pripravili in uskladili pripombe k predlogu Zakonu o raziskovalno-razvojni dejavnosti, ki je v pripravi 
(ZRRD), da jih bomo lahko posredovali naprej na SVIZ Slovenije. Od tam naprej pa v roku, predvidenem za 
javno obravnavo, na pristojno ministrstvo (MIZŠ). Pripombe in dopolnitve je potrebno zbrati in odposlati 
do konca tega meseca, in sicer do vključno 29. 11. 
  
b)        Zaradi Zakona o ukrepih na področju plač in drugih stroškov dela za leto 2017 in drugih ukrepih v 
javnem sektorju (ZUPPJS17) se mora do konca leta 2017 pri nas upokojiti več oseb. Zakon ni popolnoma 
smiseln, saj po eni strani ekonomisti razlagajo, da je pri nas upokojitvena starost prenizka, po drugi strani 
pa zaradi delovno sposobne in kvalitetne kadre silijo v upokojitev. Ker se zakon nanaša na preostanek 
omejevalnih ukrepov »zloglasnega« ZUJF izred nekaj let, bi želeli, da se omejevalni ukrepi, zapisani  v 
ZUPPJS17 (omejevanje napredovanj, neizplačevanje redne delovne uspešnosti, omejevanje obsega 
letnega dopusta ipd.) v celoti ali največji možni meri ukinejo. 
  
Sklep 1: Zavzemali se bomo za ukinitev omejevalnih ukrepov ZUJF-a.   
  
3.         Zahteve po izboljšanju plač 



  
Danes, 22. 11., smo prejeli posebna obvestila GO SVIZ Slovenije z zahtevo po izboljšanju plač delavcev, ki 
delajo v vzgoji, izobraževanju in znanosti. Pojasnjujejo, da so 15. 10. 2017 poslali na MIZŠ predlog aneksa 
h Kolektivni pogodbi za dejavnost vzgoje in izobraževanja v RS (KPVIZ) in predlog Aneksa h Kolektivni 
pogodbi za raziskovalno dejavnost (KPRD). Vlada bi morala na predloge odgovoriti v roku tridesetih dni, 
vendar tega ni storila. Sindikat SVIZ ugotavlja, da ima vlada do zaposlenih v VIZ podcenjujoč odnos, zato 
se bodo v naslednjih tednih pričeli pripravljati na vsesplošno stavko v izobraževalni dejavnosti. Obvestila 
GO SVIZ bomo posredovali našim članom, da bodo natančno seznanjeni z aktivnostmi, ki jih pripravlja 
SVIZ. Izredna seja GO SVIZ Slovenije v ta namen bo potekala 30. 11. 2017. 
  
4.         Božično-novoletno obdarovanje otrok 
  
Božično-novoletno obdarovanje otrok bo potekalo v soboto, 9. decembra 2017, s pričetkom ob 10.00 v 
Peterlinovem paviljonu. Obdarovani bodo otroci naših redno zaposlenih delavcev, rojeni med 1. 1. 2010 
in 31. 12. 2015. Vsako leto znova ugotavljamo, da starši ne evidentirajo svojih na novo rojenih otrok v 
register personalne mape v sekretariatu, kar včasih povzroči zmedo, kdo je upravičen do darila in kdo ne. 
Vse starše zato pozivamo, da to storijo, ko se jim rodi otrok, zmotno pa je mnenje, da bi morala to storiti 
tajnica njihovega odseka namesto njih. 
  
5.         Razno 
  
a)            Zaradi velikega povpraševanja smo dokupili dodatne karte za Atlantis, in sicer po za nas ugodni 
ceni (12,74 EUR). Na razpolago imamo še približno 50 kart, v mesecu februarju bomo pričeli zbirati 
interese posameznikov za nakup naslednjega niza 300 kart. 
  
b)           Pričeli smo z zbiranjem vprašanj zaposlenih za direktorja. Predviden termin za srečanje z njim je 
6. ali 20. december. 
  
Seja je bila končana ob 16.30.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil:     J. Pungerčar.                                                                    Zapisnik pregledal:         J. Pungerčar       
  
Ljubljana, 28. 11. 2017 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                               - vodstvu IJS 
  
 


